

Biathlon Events i Sverige AB

aktiviteter och tidplaner, samt en bemanningsplan till den 20 januari 2016 inför mötet den 4 februari 2016.

§ 8 Marknad och sponsorfrågor lyftes och inbjudan till världscupveckan till lämpliga gäster/prospects diskuterades. Patrik redogjorde för nu gällande veckoprogram för världscupveckan. Vd undersöker möjligheten för styrelsemedlemmarna att se den gemensamma världscupkalendern.

§ 9. Information om att det 4:e mötet med Rubriken "festen på stan" genomförts. Inga tydliga initiativ är tyvärr ännu tagna. Ett tydligt undantag dock, nummerlappsutdelningar och medaljutdelningar på Stjärntorget tillsammans med Diös.

Östersunds nye kommundirektör kommer att initiera en personaldag för de kommunanställda för att öka publiktrycket under årets tävlingar. Fler kommuner kan komma att haka på.

§ 10. Vd uppdras ta fram fakta och argument som stärker önskemålet om ett VM i början av mars 2019. (Väderstatistik, tittarsiffror mm)

§ 12. Nästa möte bestämdes till 4 december 2015 kl. 13.00 – 16.00. På Diös huvudkontor i Östersund.

§ 13. Ordförande förklarade mötet för avslutat

Vid protokollet



Ingemar Arwidson

Justeras



Olle Dahlin

Knut Rost

Besöksadress: ÖSK- vägen 7, 831 43 Östersund

Fakturaadress: Biathlon Events, BISKY 7365566957063, Box 171, 831 22 Östersund,

Alt. bisky@pdf.elektronomi.se

Org-nr: 556695-7063

Bankgiro: 5947-8198

Biathlon Events i Sverige AB

Protokoll fört vid styrelsemöte i Biathlon Events AB 14 september 2015 i Östersund på Nationalarenan för svenskt skidskytte.

Deltagare: Olle Dahlin (ordf), Franz Bergstrand (via telefon), Knut Rost, Helena Ekholm (inkom till §5) Ingemar Arwidson (vd) och Patrik Jemteborn (VM-general).

§ 1. Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

§ 2. Till sekreterare valdes Ingemar Arwidson och att justera protokollet Knut Rost

§ 3. Föregående protokoll från juli samt per capsulam protokoll från augusti gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 4. Ordförande föredrar nu gällande organisationskiss. Namn för advisory board diskuterades och ordförande fick OK på namn att gå vidare med. Förbundets advisory board flyttas över med fokus mot VM 2019. Mötet ventilerade tankegångar på tillkommande styrelsemedlemmar. En summering av detta arbete redovisades. Till nästa möte ombeds varje styrelsemedlem kunna föreslå 2 lämpliga namn som kan ta styrelseplats i BEAB.

§ 5. Till styrelseplatser i det med Åre 2019 gemensamma bolaget WCR 2019 diskuterade olika förslag. Ordförande förslög att slutligt förslag läggs fram för beslut att ta per capsulam under september. Mötet enades om detta förslag. Arbete med att från WCR 2019 lämna in ansökan om Region- och EU-projekt fortsätter.

§ 6. Ett utkast till periodiserad budget presenterades av VD och densamma diskuterades och mötet enades om att till nästa möte i början på december lägga fram en ny korrigerad budget där ett årligt överskott på 10 % finns inbudgeterat.

§ 7. En omfattande "Projektbeskrivning" för projektet VM 2019 presenterades av Patrik Jemteborn. Verksamhetsplanen för "Skidskytte-VM 2019" diskuterades och mötet beslutade att låta Patrik Jemteborn ta fram en koncentrerad "Verksamhetsplan" med funktionsvisa mål (per ansvarsområde),